



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: All Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 25th November 2019

SSCPS Mums Group's 10th Anniversary Parenting Talk Series

SSCPS Mums Group's 10th anniversary parenting talk series will take place on four Tuesdays starting from 26th November 2019. Details are as follows:

Time: 10:30 am to 12.30 pm

Location: Block E Activity room (next to the School football field)

Topics & Speakers:

Nov 26: Carrots or sticks, or both? (Mr Eddy Kam, retired SSCPS Assistant Master)

Dec 3: Good marriage as the foundation of parenting (Ms Dawn Lam, Ministry Development Officer of Alpha Hong Kong)

Dec 10: Unconditional love (Ms Naomi, fellow parent)

*Dec 17: Perseverance: How to nurture our kids during adverse environment (Mr Alman S.C. Chan, Principal of Christian Zheng Sheng College)

(* The Dec 17 session will take place at 1:45pm at a different venue. A separate notice will be issued for confirmation.)

If you are interested in any of the above parenting talk(s), please **register through our school app by 2nd December 2019 (Monday)**. For enquiries, please contact Mums group volunteers Cres (9673 3577), Riana (6170 0525) or Pamela (9122 6168).

「媽咪小組」十周年家長講座系列

「媽咪小組」十周年家長講座系列將於 11 月 26 日、12 月 3 日、12 月 10 日及 12 月 17 日連續四個星期二舉行。詳情如下：

時間： 10:30 am – 12:30 pm

地點： E 座活動室（學校足球場旁）

主題及家賓講者：

11 月 26 日： 如何做「恩威並施」的智者父母？（本校退休甘啟全主任）

12 月 3 日： 好的婚姻乃是養育子女的基石（香港啟發事工發展主任林玉巧小姐）

12 月 10 日： 教養裡的無條件包容和接納（家長友好 Naomi 女士）

*12 月 17 日： 培養孩子耐力、面對逆境的能力（基督教正生書院陳兆焯校長）

(*12 月 17 日的講座將於當天下午 1:45 於另一地點舉行，詳情容後通告)

有興趣出席的家長，請於十二月二日（星期一）或之前**於本校手機應用程式報名**。如有任何查詢，歡迎致電本校學生家長義工 Cres (9673 3577)、Riana (6170 0525) 或 Pamela (9122 6168)。

以上通告
一至六年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年十一月二十五日